

Reunió ordinària Ateneu la Pigassa, Pobla de Segur 11 de març de 2013

12 assistents

Comencem mitja hora tard

1) Propostes d'organització de l'espai;

Es proposa una distribució sense tocar cap tipus d'estructura per aprofitar els espais, amb l'única salvetat de la barra que es proposa en un lloc on cal tirar el mig envà divisor de la sala on hi ha els desaigües de la pica.

Una segona proposta, amb també molt poca obra, (només construcció d'un envà de tancament paral·lel a la porta d'entrada) deixa el bar a la sala gran (enretirant la barra cap a la cantonada del fons a la dreta).

Hi ha una tercera proposta que implica tirar els mitjos envans, per fer una única sala gran i polivalent i fer dues saletes seguint la línia de la paret de la porta de l'entrada.

Finalment es convé un mix entre les dues primeres propostes sense tirar cap envà ni construir-ne cap de nou.

Sala gran-> Bar / sala polivalent.

Zona de la pica i magatzem (Ecoxarxa).

Passadís ample → Sala de reunions- armaris dels col·lectius.

Racó de l'entrada → Magatzem comú.

S'aprova aquesta distribució per consens.

Es convé diferenciar els espais privats (col·lectius) i públics, per exemple, rober a la sala del bar. Es planteja la viabilitat o no del rober, i es diu que cal parlar amb Càritas per veure que están fent i què cal (no es concreta més la proposta) Es comenta de traure el rober al carrer a l'estiu.

Cal sincronitzar els llums (ho mirarà Quetzal)

Com s'havia parlat en una reunió anterior, s'acorda fer un projecte cultural per portar a l'ajuntament i així demanar llicència d'activitat sense ànim de lucre.

Josep d'Envall mirarà el format i requisits que estableix la normativa per aquestes activitats i l'Albert redactarà un a proposta d'activitat cultural en nom de Muntanya Viva.

2) Nom del local

Propostes-> Muntanya viva, Espai Social Autogestionat Muntanya viva, Ateneu Popular la Pigassa, Casal Popular Terra roia, Ateneu Popular el Xau, Local de la Muntanya.

Després de debat s'arriba a un consens, per transacció, del nom **Ateneu la Pigassa**.

Cal portar propostes de logos en els propers dies

3) Comissió gestora

Dimecres passat es va reunir la comissió gestora (Quetzal, Juan, Núria i Noemí), passen parte a l'assemblea (vegeu acta)

Alguns punts es comenten; Llibre de despeses, llibreta de Caixa, Som energia (un soci ens deixa un nº de soci per estalviar-nos l'alta , tardarà 3 mesos)

Falta el nº del cadastre de la finca (Núria enviar a l'Armand)

Internet; els palnteja trovar alternatives a la contractació d'una companyia (ONO la més barata) tipus xarxes lliures, etc.

- Les actes es passen per la llista d'Indignats, cal tenir en compte el caràcter públic d'aquestes. Es canviarà el nom de la llista d'Indignats pel d'Ateneu la Pigassa.

Es farà un correu ateneulapigassa@xxx.xx Ho farà l'Ari. Es constitueix un grup de comunicació format per l'Ari (Facebook i correu) i l'Armand (Twitter).

Es tipus de socis/es (i quotes) es dividixen en tres;

- Soci/a participant (en un dels tres col·lectius) ja paga quota a través del col·lectiu on està alineat.
- Soci/a col·laborador/a quota mínima d'un euro al mes, preferible cinc euros al mes.
- Soci/a esporàdic/a; sense quota.

La comissió gestora estudiarà la millor manera de fer els pagaments (no queda clar com fer-ho).

Els pagaments de quotes s'han de fer l'últim dilluns de cada mes (assemblea ordinària).

Propostes de finançament;

Subvencions, secció de joves, incloure més gent al compte corrent (ara hi ha l'Armand, la Carme i el Josep).

Menjadors (?), bar, derrames, Verkami, tallers, merxandatge; Samarretes (Albert), Llibres-Sant Jordi(Quetzal, Armand), Películes, Fires.

4) Jornades revolució integral

Dilluns passat se'n va parlar, 16 o 17 de març. Explicació en general de la Cooperativa, 10:30 xerrada CIC, habitatge, desobediència civil (possibilitat Soldevila) dinar compartit, xerrada ecoxarxa, moneda social , xocolatada a la plaça. *Avui en dia les xocolatades no serveixen de recaptació.* L'ecoxarxa farà

una pancarta que anunciarà la inauguració de l'Ateneu la Pigassa el proper 1 de maig, per no confondre aquest acte amb una inauguració (l'ecoxarxa canviarà el dia de comanda l'1 de maig perquè és dimecres).

Finalment la proposta no queda en ferm; com que hi ha consens en que es faci l'acte si es vol, l'ecoxarxa decidirà si fer-lo, o no, i en quins termes, i en tot cas convocarà a la gent.

5) PAH

Xarrada 20 de març a les set de la tarda a l'Ateneu la Pigassa. Vindrà gent de la PAH de Lleida i s'anirà a parlar amb banquers locals molt amables.

L'acte es convocarà com a PAH Pallars, l'objectiu és constituir un grup de PAH al Pallars aquest mateix dia, organitzat per l'Ateneu la Pigassa.

Els cartells els fa l'Armand.

6) Altres

Proposta de cartell calendari organitzatiu- permanències; Cada col·lectiu es compromet a fer permanències per obrir cada dia o el dia que toqui (no es defineix) Combinar això amb el calendari i coordinar els actes-reunions que hi pugui haver. La gent de "l'antic ateneu" obrirà els dimecres. Es proposa fer un butlletí d'activitats de l'Ateneu la Pigassa.

Es proposa deixar una clau en un lloc on es pugui anar a buscar en cas que no hi hagi la persona responsable de la clau de cada col·lectiu. No s'acaba definint cap lloc, calen propostes. No proliferació de Claus, una per col·lectiu i una en lloc per definir.

Es posa de manifest que hi ha gent que no es sent còmoda o que té prejudicis pel fet que la CUP estigui integrada en l'Ateneu la Pigassa com a col·lectiu. La gent que expressa el seu recel tampoc s'oposa a la participació d'aquest col·lectiu. La CUP tindrà un debat intern de si participa com a col·lectiu o no. En tot cas, els militants de la CUP podrien participar del projecte de l'Ateneu la Pigassa a títol individual. Es comenta que hi ha poca dinàmica de treball entre col·lectius i que fora bo aclarar-ne els termes. Es planteja parlar del funcionament intern el proper dilluns.

- Ordre del dia de la propera assemblea (dilluns 18 de març) a ampliar-concretar-->> *es proposa de fer reunions un cop al mes, per alliberar als col·lectius de tantes assemblees, la gent hi està d'acord, tot i així es convoca reunió pel proper dilluns.*
 - Concretar carnets
 - Muntar la junta de l'associació Muntanya Viva
 - Tancar el calendari de permanències
 - Programar activitats-adequació del local (inauguració 1 de maig)

*alguna gent queda dimecres al matí per anar adecentant el local.